



André Loeseckrug-Pietri

Chairman & Managing Partner, A CAPITAL

alp@acapital.hk

André Loeseckrug-Pietri, 38, founded A CAPITAL, the first Private Equity group focused on Chinese outbound investments, and has fifteen years of private equity, automotive and aerospace industry experience. A landmark transaction by A CAPITAL was China's largest private conglomerate Fosun strategic investment into Club Méditerranée. A CAPITAL is managing two funds investing in parallel, a Euro fund based in Luxembourg invested by major Institutional Investors, as well as the first-ever RMB fund investing overseas, established through an agreement with the Beijing Government in March 2011.

Previously André cofounded CEL Partners, a European growth capital fund dedicated to China focused on Cleantech and healthcare which he managed four years in Beijing until 2010. Before, he developed Jaccar Capital Fund (a PE fund for Vietnam and China) and, until 2005, managed Burelle Participations (a family-backed PE fund in France). Until 1999, André was executive assistant to the CEO of Aerospatiale-Airbus.

Holding both German and French nationalities, he is a graduate of HEC School of Management, International MBA Program of the Michigan Business School (Ann Arbor, USA) and attended Sup'Aéro aerospace engineering school (Toulouse, France).

Former board member of ET Solar Group (solar company in Jiangsu Province), and investor in Prudent Energy (power storage company based in Beijing and Vancouver, which received the Global Cleantech 100 award in October 2010), he is visiting lecturer in Finance at Renmin University (Beijing), lecturer in charge of Private Equity at HEC-SASAC (Beijing) and HEC-NDRC (Shanghai) executive MBA programs, was appointed French Counselor of Trade by the French Government, and reelected for a third consecutive term Chairman of the Private Equity and Strategic M&A Working Group of the European Chamber of Commerce in China. In this role, he has launched together with Bain & Company the annual Surveys on the 'Social and Economic Impact of Private Equity in China'. He writes in Chinese and English-speaking publications on cleantech and outbound investment and is regularly invited to speak at conferences and on international and Chinese media on these topics. He has also been proposed to become Deputy Chairman of the Beijing International Financiers Club. In his leisure time, André is a private pilot.

In 2011, the World Economic Forum (Davos) honored André Loeseckrug-Pietri as a Young Global Leader (YGL).

龙博望

A CAPITAL 创始人兼董事长和执行合伙人

龙博望先生 38 岁，A CAPITAL 的创始人。A CAPITAL 是一家专注于中国海外投资领域的私募股权投资公司。他在私募股权投资行业，汽车与航空领域有 15 年的行业经验。A CAPITAL 最知名的交易是促成并与中国最大的民营企业复星共同战略投资到地中海俱乐部。A CAPITAL 目前并行管理着两支基金，欧元基金设立在卢森堡，主要投资人是知名的机构投资者，同时第一支投资于海外的人民币基金是在 2011 年 3 月与北京市政府签订的谅解备忘录下设立的。

在此之前，龙博望先生组织创建了中欧资本基金。中欧资本(CEL)是一家致力于中国市场的欧洲成长资本基金，其投资主要专注于清洁技术和医疗保健行业。他在北京于 2006 年至 2010 年的四年间致力于该基金的发展。在此之前，龙博望先生成立并经营了 Burelle Participations (法国家族出资的私募股权基金)，2005 年之前他效力于 Jaccar Capital Fund (专项投资于中国和越南的股权基金)，并将其发展壮大。1999 前，龙博望先生担任空客总裁的执行助理。

龙博望先生拥有德国和法国双国籍。他毕业于法国巴黎高等商学院 (HEC) 管理学院，并获有美国密歇根商学院 (美国安娜堡) 国际 MBA 学位。还曾就读于法国国立高等航空航天大学 (SUPAERO, 法国图鲁兹)。

龙博望先生曾是中盛光电集团 (ET Solar Group, 制造中心位于江苏省南京和泰州市的光伏系统生产商) 董事会成员; 普能公司的投资人(一家总部位于北京和温哥华的储能系统公司, 该公司于 2010 年 10 月入选全球 100 家最具潜力清洁技术公司); 中国人民大学财政金融学院客座教授; 巴黎高等商学院与国资委在北京联合高管 MBA 课程和巴黎高等商学院与发改委在上海联合高管 MBA 课程私募股权基金专题的客座教授; 他被任命为法国政府的贸易顾问并三届连任中国欧盟商会私募股权和战略并购小组主席。在任期间，龙博望曾与贝恩公司联合发表了关于“私募股权基金对中国社会和经济的影响”的年度调查报告。龙博望先生曾多次在各类中英文出版物上发表关于清洁技术以及海外投资的文章，并经常被邀就此类课题在各类国际以及国内会议上发言。他还被推举担任北京国际金融家俱乐部副理事长一职。私下里，龙博望先生是私人飞行员。

2011 年世界经济 (达沃斯) 论坛评选龙博望先生为全球青年领袖。